
           Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr 17 /2004  w dniu 16 grudnia 2004 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 18.30 
 
 
  
L.p Imię i nazwisko                  Podpis  
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska                 Obecna  
2. Wiceprzewodniczący Komisji - Jerzy Piasecki                 Obecny 
3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma                 Obecny  
4. Grzegorz Pietrzycki                     Obecny  
5. Krzysztof Migasiewicz                      Obecny 
6. Jacek Brzostowski                     Obecny 
7. Andrzej Wieczorek                    Obecny 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Małgorzata Osuch - dyrektor ZSP Gołańcz 
5. Iwona Grzegorzewska dyrektor MOW Antoniewo_ 
6.   Karol Kruś - dyrektor Ogniska Pracy Pozaszkolnej 
7.   Jarosław Berendt - dyrektor ZSP nr 1 
8.   Władysław Purczyński - dyrektor ZSP nr 2 
9.   Józef Sulikowski - Starosta Wągrowiecki 
10. Danuta Królczyk - skarbnik powiatu 
11. Jarosław Fertsch - kierownik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 
12. Michał Piechocki - Wicestarosta 
13. Ireneusz Biniewski - dyrektor I LO 
14. Jerzy Mianowski - dyrektor SOSW 
 
 

 2 - 
 

 



 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3.     Ocena projektu powiatu na rok 2005 w zakresie oświaty, kultury fizycznej, sportu i 

turystyki. 
1.4.     Podsumowanie pracy Komisji za rok 2004. 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________          
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
        W posiedzeniu uczestniczył Starosta i Wicestarosta , Skarbnik Powiatu, Kierownik Wydziału 
Oświaty, Kultury i Sportu oraz dyrektorzy jednostek oświaty podległych Starostwu: Szkół 
Ponadgimnazjalnych, MOS, Ogniska Pracy Pozaszkolnej i SOSW. 
ad.1.2 - W części pierwszej Skarbnik Powiatu zapoznała obecnych z projektem budżetu powiatu 
na rok 2005. W dalszej części posiedzenia, na temat projektu wypowiedzieli się dyrektorzy 
jednostek. 
W ZSP w Gołańczy oraz w MOW Antoniewo, przyznany budżet będzie niewystarczający. Rada 
Pedagogiczna SOSW w Wągrowcu negatywnie oceniła przyznany budżet, który będzie również 
niewystarczający. Nie było zastrzeżeń do wysokości budżetu ze strony dyrektora OPP oraz ze 
strony dyrektora I LO i dyrektora ZSP nr 1 w Wągrowcu. Niezadowolenie z przyznanego budżetu 
wyraził dyrektor ZSP nr 2 w Wągrowcu. Uznał, że budżet ZSP nr 2 jest niewystarczający, 
szczególnie w sferze wydatków rzeczowych. 
Do uwag i spostrzeżeń dyrektorów jednostek ustosunkował się Starosta i Wicestarosta. Starosta 
stwierdził, że subwencja została przyznana w ponad 100 procentach. Starosta zaapelował, aby 
każda jednostka mieściła się w ramach subwencji. Dyrektor SOSW stwierdził, że nie można 
oszczędzać na oświacie. Niebezpieczeństwo na dalsze lata, jak stwierdzono, niesie niż 
demograficzny, dlatego w tym i następnym roku trzeba również oszczędzać i inwestować. 
ad.1.2. - W drugiej części Skarbnik Powiatu zapoznała Komisję ze zmianami w budżecie 
tegorocznym, które nastąpiły w ostatnim czasie i nastąpią jeszcze w tym roku. Komisja 
zaakceptowała projekt budżetu i przedstawione zmiany w budżecie tegorocznym. 
 
 
       ______________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
______________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1.  Zapytania 
 

      _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

      5.3  Stanowiska 
 

 
Komisja zaakceptowała projekt budżetu na rok 2005 i zmiany w tegorocznym budżecie. 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 
 
5.4. Wnioski 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 

 
 

Protokował:                                                Przewodniczący Komisji:  
        Andrzej Słoma                                                    Teresa Walewska                 
             
Protokół został podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji 

 


